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Directions for use 
CD Please charge full the product with electricity before using 

------� Button 

---- ---- ---- • Cup body 

• Top cap

� TYPE - C charging port 

@Add lubricant 

All the white lights flashing when 
charging, When electricity is full, 
the white light is always bright 

」、、

@Open to use 

Open the cover 
Apply lubricant tothe扫nk
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Remove and clean the inner liner after use: 
After using the product ,remove the accessories in the following order for cleaning 
• The object of deaning is to remove the liner accessories, 

do nofrinse the product cup doby with water. 

1. Turn the transparent shell 
to the right 

4. Rinse or disinfect with water 
directly 

2. Remove the transparent shell 

3. Remove the inner linerfrom 
the transparent rack 

Inner liner installation method: 
After the product is cleaned and dried, install the parts in situ and store in 
a cool and dry place. 
• Note: Do not break the liner during installation 

4. Cover well 

1. Align the in_n_er liner with the _ 2. The inner liner is installed in 
entrance of the transparent frame the transparent rack 

3. Turn the_transparent shell 
to the left 

Product Parameter 

Product No: D823-B261 
Size: ¢88x297mm 
Material: Silicone+ TPE+ABS 
Rated Voltage: 3. 71/ 
Battery Capacity:1800mAh 
Working Time:习SMin
Charging Time: <3H 
Noise: <65D8 

Function: 9 Kinds Thrusting, 9 Kinds Rotating 
Weight:520g 
Color: Black 
Waterproof: No 
Enterprise standard: Q/DDBOl-2017 
Packing list: cup body•1; USB cab1e•1; 
Instruction book 
Applicable: Adults over 18 years old 

After-sale protection 
If you have difficulty in using the process, please contact with our company, and 
we will do our best to bring you up For quality service. The quality assurance time 
of this p「oduct is one year from the pu「chase date, any product made o「 material
The quality problems caused by defects are in the range of quality assurance. The 
freight charges incurred in the claim p「ocess shall be the provisions of this clause 
The supplement to consumer legal rights shall not affect any rights and interests 
of consumers 

Matters need attention 
The product contains rechargeable batteries, please don't use them in water or 
too wet, so as not to affect battery usage Life; When used, the motor can overheat 
because of the rapid rotation of the motor, which is not a quality question The t 
opic; Prolonged use can produce a large amount of heat, which may cause a 
failure to run, and recommend no more than one time 30 minutes; Please keep it 
dry after cleaning, so as not to affect the life of the product 

使用说明 ＄使用前请先为产品充满电

---------.按键板

一一 一一一一 一一一一 一一一一 ， 杯体

＠添加润滑液

＠开启使用

---• 顶盖

------------• TYPE-C充电口

充电时灯呼吸
电充满时灯常亮

打开顶盖，

往内胆中涂抹润滑液

爆发键
工作中短按进入爆发第9个模式，
再次短按爆发键或者伴绾键退出爆发模式。

开机键
长按1秒开／关机，启动伸缩和旋转功能。
短按切换模式，按键灯开亮关灭。
开机默认模式远示o,数码管豆示对应的樱式号，
共8个模式。

0~9数码显示

使用后内胆拆卸清洗：
使用完产品后，按以下顺序依次取下各配件进行清洗．

．清洗对象为取下的内胆配件，请勿用水冲洗产品杯体。

1透明壳往右转动

4．用水直接冲洗或消毒

2把透明外壳取下

，

 3．从透明架中取出内胆

内胆安装方法：
产品清洗后，待踪干后再将各配件原位安装，保存丁阴凉干燥处。

·注意安装时不要把内胆弄破。

l．内胆对准透明架入口

4．顶盖盖好

2内胆装入透职架内

3，透明外壳往左转动

产品参数
商品名称：黑豹
尺寸大小： cp88x297mm 
材 质：硅胶＋TPE+ABS
供电方式 聚合物电池
额定电压： 3.7v 
电池容量 1800mAh 
工作时间：;;.4sMin
充电时间：,s;;3H

功能模式：9频伸缩、9频旋转
颜 色：黑色
重昼：520克
是否防水：不防水
噪音指数： <(65分贝
企业标准：Q/DDBOl-2017
包装清单：杯体、充电线、说明书
适用人群：18岁以上成年人

售后保障
如果您在使用过程中遇到疑难间题，诘速与我公司联系，我们将竭尽全力为您提
供优质的服务。本产品的质保时间为自购买日期起—年，任何因产品制造或材料
缺陷引起的质呈间题均屉于质保范围。在索赔过程中产生的运费自理，本条款是
对消费者法律权利的补充，不影响消费者任何权益。

注意事项
产品内含充电电池，谭不要在水中或过千潮湿的地方使用，以免影响电池使用
寿命；使用时，由于马达快速旋转伸缩，可能发生马达过热的情况，此非质星间
题；长时间使用会产生大量热星，可能导致运行故障，建议单次使用时间不超过
30分钟；清洗后请＝燥保存，以免影响产品寿命。




